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Zápisnica č.7/2016 

zo zasadnutia Komisie pre nakladanie s majetkom a financie Miestneho zastupiteľstva 
mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, konaného dňa 7.9.2016 

Prítomní: Mgr. Mmiina Uličná, PaedDr. Barbora Oráčová, Ing. Kristián Straka, Ing. Jana 
Španková, Ing. Tomáš Ziegler, Ing. Miroslav Kollár, MHA, PhDr. Štefan Holčík, MUDr. 
Peter Tatár, Ing. arch. Martin Gajdoš, Mgr. Ondrej Dostál 

Neprítomní: Mgr.mi. Veronika Remišová, M.A.A1iD., Ing. Martin Borguľa 

Hostia: Mgr. Radoslav števčík - starosta mestskej časti, Ing. Štefan Šutara - poverený 
riadením oddelenia finančného, Ing. Andrea Mihaliková - vedúca oddelenia majetkového, 
JUDr. Peter Jesenský - prednosta miestneho úradu, JUDr. Zuzana Čierniková - referát 
správnych konaní, RNDr. Anna Calpašová - vedúca oddelenia dopravy, ŽP, VP a SK, Igor 
Slanina - spoločnosť Staromestská a.s. 

Verejnosť: p. Jahelka - občan 

Progrmn: 

1. Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto 

2. Materiály finančné (návrh na zmenu rozpočtu, správa o plnení rozpočtu mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto za I. polrok 2016, dotácie) 

3. Návrh na trvalé upustenie od vymáhania nevymožiteľných pohľadávok rozpočtovej 
organizácie mestskej časti Seniorcentrum Staré Mesto 

4. Materiály majetkové 
Návrh na predaj pozemku parc.č. 2876/87 na Bl'eclavskej č. 4 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa; 
Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
k vráteniu správy pozemku parc.č. 5183/19 do primnej správy hlavného mesta SR 
na ulici K Železnej studienke 
Návrh na schválenie podmienok nájmu pozemkov pod garážami a na zrušenie 
uznesenia č. 149/2010 o podmienkach nájmu pozemkov pod garážmni, ktoré sú 
vo vlastníctve fyzických osôb 
Návrh na nájom pozemkov registra „C", pare. č. 4508/1, 4508/3, 4508/4, 4510/3, 
4510/5 a časti pozemku registra „E", parc.č. 4496 na Korabinského ulici ako 
prípad hodný osobitného zreteľa 

5. Návrh na vyhlásenie obchodných verejných súťaží na prenájom nebytových priestorov 

6. Rôzne 

Predsedkyňa komisie privítala prítomných členov, komisia bola uznášaniaschopná. Uviedla, 
že do programu doplňuje dodatočne predložené materiály, a to konkrétne: 

K bodu č. 2 k finančným materiálom - Zámer mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto na čerpanie úveru na rekonštrukciu komunikácií v správe mestskej časti 

K bodu č. 4 k materiálom majetkovým - Návrh na prechod nájmu nebytového 
priestoru na ul. Špitálska č. 57 v Bratislave ako prípad hodný osobitného zreteľa; 



Návrh na predaj pozemkov vo dvore na Štefánikovej ulici č. 41 v Bratislave ako 
prípad hodný osobitného zreteľa. 

K Bodu č. 6 - Rôzne - Informácia o hospodárení spoločnosti Staromestská a.s.; 

Správa a vyjadrenie k nedostatkom z kontroly hospodárenia spoločnosti 
Staromestská a.s., vykonanej miestnym kontrolórom a informácia o opatreniach 
prijatých na ich odstránenie a o stave ich plnenia; 

Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava
Staré Mesto, ktorým bol schválený investičný zámer výstavby nájomného 
bytového domu na Dobšinského ulici v Bratislave 

Návrh na chválenie zámeru využitia nehnuteľnosti - pozemku, pare. č. 7249/1 
na ul. Dobšinského v Bratislave na výstavbu zariadenia sociálnych služieb 

Členovia komisie s navrhnutým a upraveným programom zasadnutia súhlasili. 

K bodu č. 2 

2/1 Zámer mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na čerpanie úveru na rekonštrukciu 
komunikácií v správe mestskej časti 

Materiál prezentoval p. starosta ap. Ing. Šutara. P. starosta informoval, že vedenie mestskej 
časti na základe plánovaných výdavkov na rekonštrukciu komunikácií v správe mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto a schváleného zvýšeného príjmu z podielu dane z nehnuteľnosti chce 
pristúpiť k čerpaniu úveru, aby bolo možné rekonštrukcie komunikácií, ktoré sú v zlom 
technickom stave, zrealizovať vo väčšom rozsahu. Odhadom by malo ísť o približne 50 až 
100 ulíc a rekonštrukcia by mala byť zrealizovaná do konca volebného obdobia t.j. v priebehu 
dvoch nasledujúcich rokov. Požiadavky na rekonštrukciu komunikácií sú na úrovni cca. 
4 OOO OOO Eur, a teda aj zámer čerpania úveru sa predpokladá v spomenutej výške P. starosta 
požiadal o podporu predkladaného materiálu, nalrnľko má za to, že tento zámer by znamenal 
komplexné, celoplošné riešenie zlého stavu súčasných komunikácií v mestskej časti 
a v konečnom dôsledku aj úsporu finančných prostriedkov, ktoré by inak boli každoročne 
vynaložené na lokálne opakujúce sa a čiastkové „záplaty" a opravy ciest, chodníkov 
a komunikácií. 

P. Šutara už len doplnil, že v súčasnom období sú aj veľmi nízke úrokové miery na bankovom 
trhu a predpokladané zvýšené príjmy z podielu na dani z nehnuteľnosti vo výške 400 OOO Eur 
by mali byt' postačujúce na pokrytie pravidelných splátok úveru. 

K materiálu sa viedla diskusia. 

p. Holčík uviedol, že nemá skúsenosti s čerpaním úveru a vždy to považoval za skúsenosť, 
ktorej sa snažil v osobnom živote vyhýbať. Ale materiál podporí, nakoľko ide o snahu 
komplexne riešiť problém zlého stavu komunikácií v Starom Meste a uviedol, že by bol rád, 
keby boli v rámci plánovanej rekonštrukcie opravené nielen tie najfrekventovanejšie chodníky 
a cesty. 

p. Ziegler uviedol, že zásadne nie je proti predkladanému zámeru mestskej časti, ale je 
dôležité dohodnúť a vyrokovať čo možno najvýhodnejšie a pre mestskú časť najviac 
prospešné finančné podmienky, za akých by mestská časť mohla čerpať úver. 



p. starosta prejavil súhlas a rovnako uviedol, že by bol rád, keby mohla vzniknúť aj úzka 
spolupráca poslancov so zamestnancami miestneho úradu napr. sp. Ing. Šutarom. Je si 
vedomý toho, že spomedzi poslancov sú odborníci aj na finančnú oblasť. Je však dôležité 
vyjadriť sa, či je vôbec vôľa/nevôľa čerpať úver a prijať takéto radikálnejšie riešenie. 

p. Gajdoš vyjadril podporu materiálu, ale rovnako ako p. Ziegler poukázal na dôležitý fakt, 
a to na nevyhnutnosť správne nastaviť finančné podmienky, Má za to, že z konečného 
hľadiska ide o koncepčné riešenie, ktoré prinesie mestskej časti úsporu nákladov, ktoré by 
boli inak neustále vynakladané na pravidelné a opakované havárie a extrémne zlé stavy 
komunikácií. 

p. Uličná len poukázala, že netreba zabúdať, že v zlom technickom stave sú aj mnohé objekty 
a nehnuteľnosti vo vlastníctve alebo v správe mestskej časti ako napr. základné školy, 
materské školy a pod. 

Uznesenie č. 61/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 8 Proti: O Zdržal: 2 

2/2 Správa o plnení rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto za I. polrok 2016 

Materiál prezentoval stručne p. Ing. Šutara. 

Uznesenie č. 62/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal: O 

2/3 Návrh na 6. zmenu rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 

Materiál prezentoval p. Ing. Šutara. Nakoľko sa materiál predložil členom komisie až priamo 
na zasadnutí komisie, členovia komisie sa nestihli s obsahom materiálu dostatočne 
oboznámiť. Bez väčšej diskusie posunuli a odporučili predložiť materiál na zasadnutie 
miestneho zastupiteľstva. 

Uznesenie č. 63/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal: O 



3/3 Návrh na poskytnutie dotácií z rozpočtu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto na rok 
2016-oblasť kultúry a oblasť školstva 

Uznesenie č. 64/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal: O 

K bodu č.1 

1/1 Návrh všeobecne záväzného nariadenia mestskej časti Bratislava-Staré Mesto 
o pravidlách času predaja v obchode a času prevádzky služieb na území mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto 

Materiál bol prezentovaný bez úvodného slova. Viedla sa rozsiahla diskusia. 

p. Oráčová uviedla, že oficiálnou cestou a v rámci pripomienkového konania zaslala 
nasledovné pripomienky: 

§ 1 ods. (2) za slovo múzeí doplniť vetu pokiaľ sa v nich nepodávajú alkoholické 
nápoje, 

Cieľom je zabrániť, aby prevádzky podávajúce alkohol nemohli byť kvalifikované ako kiná, 
divadlá, koncertné siene, galérie, alebo múzeá. Pretože podľa navrhovaného textu by sa na 
nich predkladané VZN nevzťahovalo, mohli by mať otvorené nonstop a v rámci svoje činnosti 
podávať alkoholické nápoje a realizovať hudobnú produkciu (hudobné múzeum, galéria s 
hudobnou prodnkciou, múzeum alkoholu, múzeum zábavy atď) 

Do VZN doplniť do technických podmienok (§ 4 ods. 3, 5 a 7) pre osobitnú 
prevádzkovú dobu povinnosť označiť východ z prevádzky zákazom vynášania 
nápoj ov a jedál mimo priestorov prevádzky, za ktoré bude zodpovedná samotná 
prevádzka. 
rámci § 5 ods. 5 doplniť písm. d): Ak dôjde aspoň k dvojnásobnémn 

prenkázanému nezabezpečeniu dodržiavania zákazu vynášania alkoholických 
nápojov a jedál mimo prevádzky, tak isto dôjde k skráteniu prevádzkovej doby 
do 22:00. 

Cieľom je zabrániť, aby prichádzalo ku konzumácii alkoholických nápojov a jedál mimo 
prevádzky a tým obťažovaniu obyvateľov hlukom. 

§ 4 ods. 4 zmeniť rozpätie osobitnej prevádzkovej doby v prevádzkarni 
poskytujúcej pohostinské služby nachádzajúcej sa v podzemných podlažiach v 
dňoch nedel'a až štvrtok od 22.00 do 4.00 a piatok a sobota od 22.00 až do 
05.00 h nasledujúceho dňa. 

Po prijatí VZN budú môcť byť prevádzkarne poskytujúce pohostinské služby, ktoré nie sú v 
podzemí prevádzkované v piatok a v sobotu max do 01.00. V piatok a v sobotu je 
najintenzívnejšia prevádzka týchto prevádzkarní. Je vysoký predpoklad, že sa hostia, ktorí 
budú chcieť pokračovať v návšteve prevádzkarne poskytujúce pohostinské služby aj po 1.00 
sa presunú do podzemných prevádzok. V prípade, že tieto budú môcť byt' otvorené v piatok a 



sobotu len do 04.00, hostia ich budú opúšťať po záverečnej a pokračovať v konzumácii 
alkoholických nápojov na ulici, prípadne hlukom pri presúvaní rnšiť nočný kľud. Taktiež v 
tomto čase ešte nie je prevádzkovaná MHD, preto hlavne mladí ľudia, ktorí nebudú mať 
dostatok prostriedkov na taxislužbu sa budú presúvať po meste peši a robiť hluk. Pokiaľ by 
bola posunutá prevádzková doba až do 05.00 (v súčasnosti tieto prevádzky fungujú v piatok a 
sobotu do 05.00) návštevníci prevádzok, už nebudú mať dôvod konzumovať alkohol na ulici, 
presúvať sa peši cez mesto a budú sa môcť prepravovať plynule domov (od 5.00 premáva už 
MHD) a nebudú rušiť nočný kľud. Posunutie prevádzkovej doby do 5. 00 pre podzemné 
prevádzky by sa týkalo iba dní piatok a sobota. 

p. Straka mal námietku, že by bolo vhodné sankcionovať skrátením prevádzkovej doby tých, 
ktorí opakovane (dva alebo tri -krát) nedodržia mestskou časťou stanovené prevádzkové 
hodiny. 

P. Čierniková uviedla, že predkladaný návrh VZN túto problematiku rieši. 

p. Uličná namietala najmä dÍžku prevádzkovej doby v prevádzkarni zariadenia spoločného 
stravovania s výlučným priamym predajom na verejne prístupné miesto (tzv. predaj cez 
okienko). Podľa jej názoru, práve takýto „priamy predaj cez okienko" je následkom toho, že 
ľudia stoja priamo na uliciach a robia hluk. Mala by byť časovo viac oklieštená. 

Ďalej sa viedla rozsiahla diskusia o preukázaní zabezpečenia všetkých teclmických 
podmienok v prevádzkarni poskytujúcej pohostinské služby v rámci osobitnej prevádzkovej 
doby v zmysle VZN, ich spôsobe kontroly zo strany mestskej časti, príp. možnosti upraviť ich 
formuláciu v znení VZN iným, možno vágnt<iším spôsobom a pod. 

Pri prerokovaní tohto materiálu bol prítonmý aj občan p. Jahelka. Predsedkyňa komisie mu 
poskytla priestor na vyjadrenie sa. 

P. Jahelkaje obyvateľom Starého Mesta. Dlhé roky žije a býva na Stralrnvej ulici, teda priamo 
v centre mesta. Žiada všetkých poslancov mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, aby vzniesli 
písomný podnet priamo na p. primátora hl.mesta so žiadosťou o riešenie daného problému 
celoplošne v rámci mesta Bratislava. Má za to, že ide o problematiku s celomestským 
charakterom. Na záver sa poďakoval, že sa mohol zúčastniť zasadnutia komisie. 

Na záver diskusie sa členovia komisie zhodli, že využijú ešte stále prebiehajúce 
pripomienkové konanie trvajúce do 11.9.2016 a zašlú svoje námietky a pripomienky 
k predkladanému materiálu jednotlivo. 

Uznesenie č. 65/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal: O 

K bodu č. 4 

4/1 Návrh na predaj pozemku parc.č. 2876/87 na Bl'eclavskej č. 4 ako prípad hodný 
osobitného zreteľa. 



Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že pozemok je pre 
mestskú časť nevyužiteľný, nakoľko tvorí úzky pruh medzi pozemkom žiadateľa a oporným 
múrom. Žiadateľ má vo vlastníctve susedné pozemky parc.č. 2876/58, parc.č. 2876/9 a stavbu 
rodinného domu na pozemku parc.č. 2876/9. V súčasnosti žiadateľ riadne predmetný 
pozemok užíva alco súčasť terasy. Znaleckým posudkom bola určená cena na sumu 421 
Eur/m2. 

p. Uličná ešte doplnila, že táto žiadosť bola už raz prerokovaná na minulom zasadnutí komisie 
a práve z tohto zasadnutia vznikla požiadavka na majetkové oddelenie, aby v danej veci 
konalo a pripravilo všetky podklady k prevodu vlastníctva. 

p. Dostál uviedol, že by bolo vhodné zvážiť, aby pri realizácii prevodu vlastníctva 
predmetného pozemku došlo zo strany žiadateľky aj k úhrade poplatku za užívanie pozemku 
bez právneho titulu za obdobie predchádzajúcich dvoch rokov. 

Členovia komisie si daný návrh p. Dostála osvojili. Spoločne navrhli, aby cena za užívanie 
pozemku bola určená podľa Rozhodnutia primátora hl. mesta SR Bratislavy, ktorým sa 
ustanovujú ceny prenájmov a ceny predbežnej odplaty za vecné bremeno. 

Uznesenie č. 66/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. Komisia odporúča upraviť návrh uznesenia o povinnosť žiadateľky 
uhradiť poplatok za užívanie predmetného pozemku bez právneho titulu za obdobie 
predchádzajúcich dvoch rokov. 

Prítomní: 1 O Za: 10 Proti: O Zdržal: O 

412 Návrh stanoviska Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto k 
vráteniu správy pozemku parc.č. 5183/19 do priamej správy hlavného mesta SR na ulici 
K Železnej studienke 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Podstatou materiálu je vyjadrenie súhlasu mestskej 
časti s vrátením správy predmetného pozemku do priamej správy hlavného mesta Slovenskej 
republiky Bratislavy. Hlavné mesto SR Bratislavy následne vyvinie úsilie a začne rokovať 
o jeho zámene za pozemok parc.č. 5183/9 o výmere 144 m2, k.ú. Staré Mesto, ktorý je vo 
vlastníctve Pamiatkového úradu Slovenskej republiky. 
Mestská časť by danou zámenou získala do svojej správy iný pozemok, ktorý by bol pre ňu 
prospešnejší a lepším spôsobom využiteľný najmä z hľadiska plánovanej výstavby 
„Zariadenia sociálnych služieb" v danej lokalite. 

p. Uličná prejavila len mierne obavy z budúceho konania Hlavného mesta SR Bratislavy, 
nakoľko mestská časť Bratislava-Staré Mesto nemá v súčasnom období žiadnu právnu istotu 
(t.j. písonmý podklad), že po zámene uvedených pozemkov medzi hlavným mestom 
a Pamiatkovým úradom Slovenskej republiky dôjde následne aj k zvereniu pozemku parcela 
č. 5183/9 do správy mestskej časti. 

P. Ing. Mihaliková uviedla, že prebiehali osobné rokovania so zástupcami hlavného mesta SR 
Bratislavy. 



Uznesenie č. 67/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 7 Proti: O Zdržal: 2 

4/3 Návrh na schválenie podmienok nájmu pozemkov pod garážami a na zrušenie uznesenia 
č. 149/201 O o podmienkach nájmu pozemkov pod garážami, ktoré sú vo vlastníctve fyzických 
osôb 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. V minulom období, v roku 2010, bolo na zasadnutí 
Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré Mesto prijaté uznesenie č. 149/2010, 
kto1ým boli v súlade so zákonom o majetku obcí ako prípad hodný osobitného zreteľa 
schválené podmienky pre nájom pozemkov vo vlastníctve hlavného mesta SR Bratislavy, v 
správe mestskej časti Bratislava-Staré Mesto pod stavbami - garážami, ktoré sú vo vlastníctve 
fyzických osôb. Cena nájmu za takéto pozemky bola stanovená jednotne na sumu 10,00 
Eur/m2/rok. 
V súčasnom období navrhujeme dané uznesenie zrušiť, ale len z dôvodu potreby nanovo 
upraviť cenové podmienky nájmu pozemkov pod stavbami - garážami. Ako dôvod zrušenia 
uznesenia sa uvádza, že predmetná výška nájmu už nezodpovedá súčasnej trhovej ponuke. 
Navrhuje sa upraviť cena nájmu v závislosti od lokality t.j. podľa priloženej snímky mapy 
v materiáli ide o lokalitu v historickom centre mesta (19,00 Eur/m2/rok) a ostatnú lokalitu 
(13,00 Eur/m2/rok). 

Uznesenie č. 68/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal: O 

414 Návrh na nájom pozemkov registra „C", pare. č. 4508/1, 4508/3, 4508/4, 4510/3, 4510/5 
a časti pozemku registra „E", parc.č. 4496 na Korabinského ulici ako prípad hodný 
osobitného zreteľa 

Materiál prezentovala p.Ing. Mihaliková. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že žiadateľ vybuduje 
komunikáciu a inžinierske siete na vlastné náklady a po kolaudácii v~budovanú komunikáciu 
bezodplatne odovzdá do vlastníctva hlavného mesta SR Bratislavy. Ziadateľ mal predmetné 
pozemky v nájme v období 30.06.2014 - 30.06.2016, pričom stavbu za dané obdobie nestihol 
zrealizovať. Z tohto dôvodu navrhujeme obnovenie nájomného vzťahu na ďalšie obdobie za 
rovnakých podmienok. 

Uznesenie č. 69/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 8 Proti: O Zdržal: 1 



4/5 Návrh na prechod nájmu nebytového priestoru na ul. Špitálska č. 57 v Bratislave ako 
prípad hodný osobitného zreteľa 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že k prechodu 
nájmu dochádza iba z dôvodu zmeny právnej formy podnikania súčasného nájomcu, a to 
z fyzickej osoby - živnostník na spoločnosť s ručením obmedzeným, pričom jediným 
konateľom a spoločníkom novovytvorenej spoločnosti s ručením obmedzeným je doterajší 
nájomca t.j. fyzická osoba p. Eva Vontszemiíová, bytom: Šoltésovej 3, Bratislava. 

Uznesenie č. 70/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal: O 

416 Návrh na predaj pozemkov vo dvore parc.č. 3483/1 a 3483/7 na Štefánikovej ulici č. 41 
v Bratislave ako prípad hodný osobitného zreteľa. 

Materiál prezentovala p. Ing. Mihaliková. Osobitný zreteľ spočíva v tom, že oba pozemky sú 
pre mestskú časť málo využiteľné. Na pozemku parc.č. 3483/7 sa nachádza drevená 
provizórna stavba (kamenárska dielňa), ktorú nie je možné hospodárne opraviť. Z požiarneho 
a statického posudku vyplýva akútna potreba jej odstránenia. Žiadateľ má vo vlastníctve 
okolité pozemky parc.č. 3483/4, 3483/6, 3483/8-14 a stavbu so súp. č. 894 na pozemku 
parc.č. 3483/4. 

p. Holčík vyjadril nesúhlas s predkladaným materiálom, a to najmä z historických dôvodov. 
Stavba, ktorá je postavená na pozemku parc.č. 3483/7, je síce v zlom technickom stave, ale je 
to bývalá kamenárska dieľňa a ateliér bratislavského sochára p. Alojza Rigeleho. Rád by 
presadil myšlienku rekonštrukcie a obnovy tohto ateliéru alrn spomienky na daného umelca. 

p. Uličná namietala najmä skutočnosť, že na predávanom pozemku parcela č. 3483/1 nie je 
zriadené vecné bremeno spočívajúce v práve prechodu a prejazdu pre vlastníkov susedných 
budov (bytového domu Štefánikova č. 37 a Štefánikova č. 39). K uvedeným susedným 
budovám iný prístup nie je. 

Členovia komisie navrhli, aby mestská časť požiadala Magistrát hl. mesta SR Bratislavy alrn 
vlastníka, aby zriadil na predmetnom pozemku vecné bremeno. 

Členovia komisie namietali aj výšku kúpnej ceny na m2, ktorá bola určená znaleckým 
posudkom. Podľa ich názoru je veľmi nízka. 

Uznesenie č. 71/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: O Proti: 8 Zdržal: 1 



K bodu 5 

5/1 Návrh na vyhlásenie obchodných verejných súťaží na prenájom nebytových priestorov 

Mgr Malinová informovala členov komisie, že mestská časť má zámer opakovane vyhlásiť 
verejnú obchodnú súťaž na prenájom voľných, neobsadených nebytových priestorov: 

Kancelárske priestory na ulici Obchodná 52 a Dostojevského rad č. 1 
Obchodný priestor na ulici Vysoká č. 6, Obchodná č. 29, Záhradnícka č. 37 

Členovia komisie súhlasili s vyhlásením obchodnej verejnej súťaže s podmienkou, že 
v prípade uvedených obchodných priestorov (Záhradnícka 37, Obchodná 29, Vysoká 6) bude 
obmedzený účel nájmu. Členovia komisie neodporučili prenájom týchto priestorov za účelom 
gastronómie. 

Uznesenie č. 72/2016 

Komisia odporúča vyhlásiť obchodnú verejnú súťaž na nájom nebytových priestorov na ulici 
Obchodná 52, Dostojevského rad č. 1, Vysoká č. 6, Záhradnícka č. 37, Obchodná č. 29. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal: O 

Kbodu6 

6/1 Informácia o hospodárení spoločnosti Staromestská a.s. 

Materiál prezentoval p. Slanina. 

Uznesenie č. 73/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Príto11111í: 9 Za: 7 Proti: O Zdržal: 1 Nehlasoval: 1 

6/2 Správa a vyjadrenie k nedostatkom z kontroly hospodárenia spoločnosti Staromestská 
a.s„ vykonanej miestnym kontrolórom a informácia o opatreniach prijatých na ich odstránenie 
a o stave ich plnenia; 

Materiál prezentoval p. Slanina. 

Uznesenie č. 74/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 8 Proti: O Zdržal: 1 

6/3 Návrh na zrušenie uznesenia Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava-Staré 
Mesto, ktorým bol schválený investičný zámer výstavby nájomného bytového domu na 
Dobšinského ulici v Bratislave 



Materiál prezentoval p. JUDr. Jesenský. 

Uznesenie č. 75/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal: O 

6/4 Návrh na chválenie zámeru využitia nehnuteľnosti - pozemku, pare. č. 7249/l na ul. 
Dobšinského v Bratislave na výstavbu zariadenia sociálnych služieb 

Materiál prezentoval p. JUDr. Jesenský. 

Uznesenie č. 76/2016 

Komisia odporúča materiál predložiť na zasadnutie Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal: O 

6/5 Predsedníčka Mgr. Martina Uličná oboznámila členov komisie, že na základe informácie 
poskytnutej prednostom Miestneho úradu mestskej časti Bratislava-Staré Mesto, boli určené 
na jednorázové odmeny zástupcom starostu a neuvoľneným poslancom finančné prostriedky 
v sume 26 042,08 Eur. 

Odporúčanie č. 77/2016 

Komisia navrhuje vyplatiť na jednorazové odmeny zástupcom starostu a neuvoľneným 
poslancom finančné prostriedky v sume 26 042,08 EUR, čo predstavuje 21 % z ročného 
úhrnu mesačných odmien vyplatených v roku 2015 neuvoľneným poslancom a 10% 
z ročného úhrnu mesačných odmien vyplatených v roku 2015 zástupcom starostu s výnimkou 
čl. 2 ods. 4 písm. f) Pravidiel odmeňovania poslancov Miestneho zastupiteľstva mestskej časti 
Bratislava-Staré Mesto a členov komisií Miestneho zastupiteľstva mestskej časti Bratislava
Staré Mesto - neposlancov. 

Prítomní: 9 Za: 9 Proti: O Zdržal sa: O 

Rokovanie bolo zahájené o 15.40 hod. a ukončené o 17.45 hod 
Bratislava, 8.9.2016 
Zapísala: Mgr. Michaela Malinová 

t\, 
MJŕ· Martina Uličná 
ptedsedníčka komisie 

I 


